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Comencen els estudis per millorar l’accés a 
l’Hospital de Cerdanya des d’Ur 

L'Alta Cerdanya busca finançament per construir una rotonda a 
la zona del Torniquet 

 
A l'esquerra, l'actual accés a l'hospital des de l'Alta Cerdanya. / GOOGLE STREET VIEW  

GUILLEM LLUCH / JOFRE FIGUERAS (Ur).- La Comunitat de Comunes de 
l’Alta Cerdanya, l’ens que agrupa la majoria de municipis d’aquesta part de la 
comarca, ja ha fet un primer estudi per tal de millorar l’accés a l’Hospital de 
Cerdanya des d’Ur. Tal com ha explicat a aquest mitjà el seu 
president, Georges Armengol, la situació, però, és complicada i pot anar per 
llarg. 

En aquest sentit, ha indicat que “hem fet un primer estudi, però cal fer-ne molts 
més i s’han de trobar dos o tres milions per fer l’obra”. A banda, cal posar 
d’acord a la regió d’Occitània i a l’Estat, ja que la via on es vol fer la 
rotonda, l’N-20, és de titularitat estatal. 

L’objectiu d’aquest nou punt giratori seria fer molt més accessible l’hospital des 
de l’Alta Cerdanya. Actualment, hi ha un camí asfaltat que hi dona accés des 



d’Ur, a través del Torniquet. Tot i això, la intersecció amb l’N-20 es fa en una 
zona amb molt mala visibilitat, a la sortida d’una corba pronunciada, i per 
accedir-hi venint des d’Enveig cal fer un canvi de sentit, ja que no hi ha prou 
marge de maniobra. 

Armengol ha lamentat que quan van construir l’equipament sanitari “sembla 
com si fessin la casa sense fer l’entrada”, tot afegint que, a banda del mal 
accés que hi ha des d’Ur, l’entrada principal des de Puigcerdà tampoc és fàcil, 
ja que cal creuar bona part de la Vila, venint des de l’Alta Cerdanya. “El que cal 
és poder arribar de pressa a l’hospital quan tens una urgència”, ha reblat. 

 


